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چرا باید برخی از خانمها هرطور که دلشان بخواهد در خیابانها رژه بروند و حرمت حضرت معصومه(س) را رعایت نکنند و

هیچ کسی هم به آنها چیزی نگوید؟

سید رحیم توکل، استاد حوزه علمیه قم؛ 

سید رحیم توکل، استاد حوزه علمیه قم در یک سخنرانی با بیان اینکه نباید گناه را دست کم بگیریم گفت:

اول باید مانع را برطرف کنیم تا بتوانیم رشد کنیم.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از فارس، او با بیان اینکه توبه مسکن است و معالج نیست افزود:

در روایت است که قساوت قلوب از زیادی گناه است و اگر دل قسی شد نصیحتها اثر نمیکند و مانع رشد انسان میشود.

وی از مسئولان استان خواستار برنامهریزی و تلاش برای کاهش ناهنجاریها در قم شد و ادامه داد:

چرا باید در شهر قم برخی از خانمها هرطور که دلشان بخواهد در خیابانها رژه بروند و حرمت حضرت معصومه(س) را
رعایت نکنند و هیچ کسی هم به آنها چیزی نگوید.
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